
Resum de la Mesa Negociadora (20 d'abril de 2020) 

 

 1r- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

 

S'aprova per assentiment. 

  

2n.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta d’Oferta Pública 

d’Ocupació del personal docent i investigador per a l’any 2020 

 

S'aprova per assentiment. 

 

Una vegada aprovada l'oferta pública, en el Consell de Govern, s'aprovaran 

les diferents places amb els seus respectius perfils i s'enviaran a publicar al 

DOGV. 

 

3r.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de Modificació de la 

Normativa de Concursos de selecció d'ajudants, de professorat 

ajudant doctor i associat de la Universitat Jaume I de Castelló. 

 

CCOO exposa que la condició de l'article 9, punt 2, apartat c) 

  

c) Un vocal designat pel Rectorat entre un màxim de tres proposats 

per l’òrgan de representació sindical competent entre professorat de 

l’àrea de coneixement de la plaça o afins.’ 

  

No és possible complir-la sempre perquè els sindicats no tenim representants 

en totes les àrees de coneixement. Per això, proposa una altra redacció, per 

a evitar possibles reclamacions sobre la composició de la comissió de 

contractació. 

  

El VOAP respon que el que urgeix ara és la pròrroga dels contractes del 

professorat associat. Més endavant, està pendent el canvi dels percentatges 

en els barems de contractació. Demana ajornar la discussió sobre aquest punt 

per a llavors. 

  

S'aprova per assentiment i es deixa aquest debat per a més endavant, amb 

el compromís de demanar un dictamen a l'assessoria jurídica. 

  

4t.- Torn obert de paraules. 

  

UGT pregunta sobre l'estat actual en la negociació del Conveni Col·lectiu. El 

VOAP respon que no hi ha novetats. 

  

El VOAP informa del problema dels AJD, el contracte dels quals finalitze 

després que acabe l'estat d'alarma.  



El que s'ha aprovat, fins ara, és que els contractes que acaben durant l'estat 

d'alarma es prorroguen.  

S'està en converses perquè no hi haja problemes de terminis per a realitzar 

els concursos de les noves places (en el cas dels contractes que acaben una 

vegada finalitzat l'estat d'alarma). 

  

D'altra banda, informa que és possible canviar el calendari per al curs 2020-

2021 en funció de les dates definitives de la Selectivitat. El calendari per al 

present curs es manté. 

  

UGT pregunta sobre com està funcionant el teletreball del PAS i sobre els 

processos d'estabilització. 

  

El vicegerent informa que el teletreball està funcionant molt bé, i quant als 

processos d'estabilització està preparada tota la documentació per a la 

publicació de les convocatòries pendents. 

Quant a les possibles dades, estan pendents de l'autorització o no, de 

pròrroga pel Ministeri a causa de l'estat d'alarma.  

  

A continuació (CSI-F) pregunta per les millores compromeses per al PAS per 

al 2020. Es contesta que el compromís es manté en els mateixos termes, 

però s'està a l'espera que la GV autoritze l'increment de la massa salarial del 

3%.  

De moment, no hi ha notícies de GV i mentre dure aquesta situació estarà 

complicat que es materialitze. 

  

UGT pregunta sobre l'avaluació online. 

  

El VOAP respon que s'ha demanat al professorat que realitze una planificació 

d'avaluació online per si no pogueren fer-se presencials. 

UGT insisteix que, si ja ha eixit el BOE amb els terminis de preinscripció per 

al pròxim curs, això suposa que es dona per feta la Selectivitat. Per què 

s'assumeix que les PAU seran presencials i les nostres avaluacions no? 

El VOAP respon que les PAU es poden fer en 3 dies, la qual cosa dona molt 

de marge comparant amb l'avaluació de tots els graus, màsters, etc. 

  

UGT pregunta si s'està treballant en un protocol per a la reincorporació al 

treball presencial. El VOAP informa que ja estan en això, que van començar 

la setmana passada a treballar-ho.  

 

CSI-F proposa que l'avaluació, si finalment es realitza online, quan siga per a 

grups grans (per exemple, de 90 persones) que es faça de manera escalonada 

i no tots alhora. 

  



CCOO demana que el debat sobre reduir crèdits per excel·lència docent 

continue obert, que no es reduïsca només per mèrits d'investigació. 

  

Els sindicats agraeixen a l'Equip de Govern l'esforç per haver apostat per la 

salut dels membres de la comunitat universitària. 

  

Finalment, el VOAP agraeix al professorat i als membres de la Mesa 

Negociadora el treball que estan realitzant. 


